
Fora TD-3124 Warranty Registra�on
Fora TD-3124 產品保用證登記表

This product warranty service is only suitable for Fora TD-3124 purchased in Hong Kong.
此產品保用服務只適用於香港購買之Fora TD-3124產品。

．Thank you for purchasing Fora product, this product is warranted from defects in materials and workmanship for 5 years from the date of puchase.
．Please mail this warranty card back to Fora TD-3124 Hong Kong Customer Service Center (Healthy Living Medical Supplies Ltd) within 10 day a�er purchase.
．This warranty will become invalid if provided informa�on is inaccurate.
．Please keep invoice and this warranty card for a�er sale service.
．This warranty does not cover device failure due to owner misuse, negligence, accident, repair/modified without manufacturer’s authoriza�on, water
    damage, ba�ery leakage damage, or normal wear and tear. The warranty does not extend to non-durable components, such as cuff, wire, pad, etc, 
    which are subject to normal wear and need periodic replacement. 
．The company  will not be liable for any loss caused directly or indirectly from breakdown of the product.
．Healthy Living Medical Supplies Ltd reserves the rights to all final decisions.
．感謝您購買Fora產品。您享有由購買日計起5年的免費有限保用。
．請於購買日計起10天內郵寄此保用證到Fora TD-3124香港顧客服務中心(盈康醫療用品有限公司)。
．如發現提供不正確資料，此保用證將會作廢。
．請保留購買時之發票及此保用證，作維修之用。
．此保用不包括產品之誤用、疏忽使用、意外損壞、私自修理及修改、機身入水、電池滲漏液體及自然損耗件(如：手臂帶、電線、黏貼)等。
．本公司不會負責任何由於產品損壞而導致的直接或間接之損失。
．盈康醫療用品有限公司保留一切最終決定權。

Model 型號   TD-3124              

Serial No. 機身編號    _____________________________              

Name 姓名    _____________________________              

Gender 性別    Male 男 / Female 女

Address 地址    __________________________________

_______________________________________________

_______________________________________________

_______________________________________________

Email 電郵    _____________________________              

Tel. 電話    _____________________________              

Date of Purchase 購買日期   _____________________________              

Store where purchased 購買點   _____________________________              
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Owner’s Por�on
顧客存根

Please mail this por�on
請郵寄此部分



Model 型號    TD-3124             Serial No. 機身編號    _____________________________              

Name 姓名    _____________________________              Gender 性別    Male 男 / Female 女

Address 地址    ____________________________________________________________________________________________________________
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Fora TD-3124 香港顧客服務中心(盈康醫療用品有限公司)
地址：香港新界葵涌葵昌路58-70號永祥工業大廈11樓A室
電話：+852 2463 9813
傳真：+852 3579 0103
電郵：service@healthyliving.com.hk

Fora TD-3124 Hong Kong Customer Service Center 
(Healthy Living Medical Supplies Ltd)
Address: Unit A, 11/F, Wing Cheung Industrial Building, 
58-70 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, NT, Hong Kong
Tel: +852 2463 9813
Fax: +852 3579 0103
Email: service@healthyliving.com.hk

Healthy Living Medical Supplies Ltd
Fora TD-3124 Hong Kong Customer Service Center 
Unit A, 11/F, Wing Cheung Industrial Building, 
58-70 Kwai Cheong Road, 
Kwai Chung, NT, Hong Kong


